

## FAQ – Résultats de l'offre, radiation et opportunité de céder les actions agta record encore détenues

### FAQ – Offer results, delisting and opportunity to sell the remaining agta record shares

(1 October 2020)

Note : Les questions et réponses ci-dessous doivent être considérées en complément des documents liés à l'offre publique sur la société agta record déposés auprès de l'AMF, et en particulier, la note d'information de l'initiateur et la note en réponse d'agta record telles qu'approuvées par l'AMF le 15 septembre 2020 respectivement sous le visa n° 20-457 et le visa n° 20-458, ainsi que les documents relatifs aux autres informations relatives aux caractéristiques notamment juridiques, financières et comptables de chacune des sociétés. Le présent FAQ ne saurait être considéré comme venant se substituer totalement ou partiellement aux documents liés à l'offre. Ces documents sont disponibles\* sur le site Internet de l'AMF ([www.amf-france.org](http://www.amf-france.org)). La note d'information est également disponible\* sur le site Internet de l'initiateur ([www.assaabloy.com](http://www.assaabloy.com)). La note en réponse est également disponible\* sur le site Internet d'agta record. (\* sans frais)

*English translation: Note: The questions and answers below are a supplement to the documents relating to the public tender offer on the shares of agta record filed with the AMF and notably the offer document from the offeror and the response document from agta record, as approved by the AMF on 15 September 2020 under visa no. 20-457 and visa no. 20-458 respectively, as well as documents relating to the other information of each company. In no way should this document be considered to replace, fully or partially, the contents of the documents issued for the purposes of the envisaged tender offer. These documents are available\* on the AMF website ([www.amf-france.org](http://www.amf-france.org)). The offer document is also available\* on the Internet website of the offeror ([www.assaabloy.com](http://www.assaabloy.com)). The response document is also available\* on the Internet website of agta record. (\* free of charge)*

#### 1) Quel est le résultat de l'offre ?

L'AMF a annoncé aujourd'hui que 467 805 actions de la société agta record ont été apportées dans le cadre de l'offre publique d'achat simplifiée initiée par ASSA ABLOY, visant les actions agta record non encore détenues par ASSA ABLOY au prix de 70,58 € par action (l'« Offre »). A l'issue de l'Offre, ASSA ABLOY détient directement et indirectement, 13 073 074 actions agta record représentant 98,04% du capital et des droits de vote d'agta record.

*English translation: - What is the result of the offer?*

*UK - The AMF announced today that 467,805 agta record shares have been tendered in connection with the simplified public tender offer initiated by ASSA ABLOY, for the purchase of all of the remaining outstanding shares of agta record, not yet held directly or indirectly by ASSA ABLOY at a price of € 70.58 per share (the "Offer"). Following the Offer, ASSA ABLOY holds directly and indirectly 13,073,074 agta record shares representing 98.04% of the share capital and voting rights of agta record.*

#### 2) Pourquoi le retrait obligatoire n'est il pas applicable à l'issue de l'offre ?

En application de l'article 231-1 du règlement général de l'AMF, les règles régissant l'offre publique obligatoire et le retrait obligatoire telles que prévues par le règlement général de l'AMF ne sont pas applicables à agta record dans la mesure où agta record est une société de droit suisse.

Il n'existe aucune procédure de retrait obligatoire, ou de procédure équivalente, dans le droit boursier français et/ou le droit boursier suisse qui est applicable à agta record. Une telle procédure ne sera donc pas mise en œuvre à l'issue de l'Offre.

**English translation: – Why is the French squeeze-out procedure not applicable?**

*As per article 231-1 of the AMF General Regulation, the provisions relating to the mandatory tender offer procedure as well as the squeeze-out procedure are not applicable to agta record because it is a company incorporated under Swiss law.*

*No squeeze-out procedure, or equivalent procedure, exists under French securities laws or Swiss securities laws applicable to agta record. Therefore, no such procedure will be implemented following the closing of the Offer.*

**3) Quand la radiation des actions agta record d'Euronext Paris sera-t-elle effective ?**

Le conseil d'administration d'agta record, en accord avec ASSA ABLOY, a demandé le 24 août 2020 à Euronext Paris de procéder à la radiation de ses actions de la cote, à l'issue de l'offre. L'accord d'Euronext a été obtenu le 28 août 2020.

La cotation des actions agta record a été suspendue à l'issue de l'Offre, soit à compter du 1er octobre 2020.

La radiation du marché d'Euronext Paris des actions agta record sera effective le 9 octobre 2020.

**English translation: - When does the delisting of the agta record shares from Euronext Paris become effective?**

*The board of directors of agta record, in agreement with ASSA ABLOY, has filed with Euronext Paris on 24 August 2020 a request to delist the agta record shares immediately after the closing of the tender offer. The agreement from Euronext Paris was obtained on 28 August 2020.*

*Trading in the agta record shares has been suspended following the close of the Offer, i.e., as from 1 October 2020.*

*The delisting of the agta record shares from the Euronext Paris stock exchange will become effective on 9 October 2020 (the "Delisting").*

**4) Que se passe-t-il à l'issue de la radiation des actions agta record pour les actionnaires qui n'ont pas apporté leurs titres à l'offre ?**

La faculté de cession au prix de 70,58 € sera maintenue pendant une période de six mois à compter de la clôture de l'offre, soit jusqu'au 30 mars 2021 (inclus), par l'effet de l'engagement de l'initiateur d'acquérir, au prix de l'offre, les actions des actionnaires minoritaires d'agta record qui ne les auraient pas apportées à l'offre, mais qui souhaiteraient les céder à l'initiateur jusqu'au 30 mars 2021 (inclus).

Les actionnaires minoritaires d'agta record sont naturellement libres de conserver leurs actions agta record.

A l'issue de la radiation, agta record ne sera plus assujettie aux obligations de communication financière applicables aux sociétés cotées sur Euronext Paris. La dernière publication financière au public de la société est donc celle relative aux comptes semestriels clos le 30 juin 2020 publiés le 4 septembre 2020. A l'issue de la radiation, l'information des actionnaires d'agta record se fera exclusivement et conformément aux dispositions applicables du droit suisse et la détention des actions agta record par un actionnaire sera organisée par la réglementation suisse applicable.

Chaque actionnaire est invité à se reporter à la section 1.4.8. « Radiation du marché d'Euronext Paris » de la note d'information pour des informations complémentaires sur la réglementation suisse qui serait alors applicable à l'issue de l'offre.

**English translation: – What are the consequences for agta record's minority shareholders if they have not tender their shares to the Offer?**

*The possibility for the agta record's minority shareholders to sell their shares at the offer price of €70.58 per share will be maintained for a period of six months as from the closing date of the tender offer, i.e., until 30 March 2021 (included), following the bidder's commitment to purchase, at the offer price, the minority shareholders' shares, which would have not been tendered to the offer but that the minority shareholders would be willing to sell afterwards to the bidder, until 30 March 2021 (included).*

*The agta record minority shareholders are free to keep their shares.*

*Following the delisting of the shares, agta record will no longer be subject to the regulatory financial reporting obligations applicable to companies listed on Euronext Paris. The last agta record's public financial reporting was the publication of its half-year results as of 30 June 2020, on 4 September 2020. Following the delisting of the shares, the information about agta record will be made available to the agta record's minority shareholders only in accordance with applicable Swiss law and the holding of the agta record's shares will be managed as per applicable Swiss regulations.*

*agta record's shareholders should look at section 1.4.8. « Radiation du marché d'Euronext Paris » (delisting from the Paris Euronext Market) of the offer document for additional information about applicable Swiss law following the delisting of the shares.*

## **5) Comment puis-je désormais céder mes titres ?**

Les actionnaires minoritaires qui n'auraient pas apporté leurs actions agta record à l'Offre, mais souhaiteraient désormais les céder d'ici au 30 mars 2021 (inclus) pourront le faire au prix d'offre (70,58 €) en adressant leur demande auprès de leur intermédiaire financier. BNP Paribas Securities Services, mandaté par ASSA ABLOY, centralisera les instructions en provenance des intermédiaires financiers en vue des opérations de règlement-livraison liées à la cession de ces actions agta record.

**English translation: – How can I sell my shares from now on?**

*Shareholders who have not tendered their shares in the Offer and wish to sell them subsequently by 30 March 2021 (included) can do so at the price of the Offer (€ 70.58) by contacting their financial intermediary to do so. BNP Paribas Securities Services, appointed by ASSA ABLOY, will centralize instructions from financial intermediaries for the settlement of the sale of the agta record shares.*

## **6) Les frais de courtage seront-ils pris en charge ?**

Les frais de transaction restent à la charge des cédants. Il n'y a pas de remboursement par l'acheteur des frais supportés par le vendeur.

*English translation: - **Will brokerage fees be reimbursed?***

*Brokerage fees are borne by the seller. There will be no reimbursement by the buyer of brokerage fees incurred by the seller.*

## **7) Quelles sont les implications fiscales ?**

Il vous appartient de vous rapprocher de votre conseiller fiscal et/ou de votre intermédiaire financier pour étudier les implications fiscales dans votre cas personnel si nécessaire.

*English translation: - **What are the tax implication?***

*It is your decision as to whether you contact your tax advisor and/or your financial intermediary in order to consider the tax implications in your specific case.*

## **8) Une opération de fusion est-elle envisagée à l'issue de l'offre et de la radiation**

Après la clôture de l'offre, diverses opérations de réorganisation interne sont envisagées et, en particulier, une opération de fusion-absorption d'agta record par Swiss MergerCo, une filiale suisse détenue indirectement à 100% par ASSA ABLOY AB, qui serait mise en œuvre conformément aux dispositions de la loi fédérale suisse sur la fusion, la scission, la transformation et le transfert de patrimoine du 3 octobre 2003 telle que modifiée (« *Swiss Merger Act* » ou « *Loi sur la fusion, LFus* »). Il est précisé que, le cas échéant, la fusion ainsi envisagée ne pourra pas intervenir avant un délai pouvant aller jusqu'à 18 mois après la clôture de l'offre.

Chaque actionnaire est invité à se reporter à la section 1.4.5. « *Perspective ou non d'une fusion* » de la note d'information pour des informations complémentaires sur cette perspective de potentielle fusion.

*English translation: – **Is a merger contemplated following the offer and the delisting of the shares?***

*Following the closing of the tender offer, various internal reorganization operations are envisaged and in particular a potential merger of agta record into a Swiss MergerCo, a 100% Swiss subsidiary of ASSA ABLOY AB, which would be implemented as per the Swiss Federal Act on Merger, Demerger, Conversion and Transfer of Assets and Liabilities of 3 October 2003 as amended (“Swiss Merger Act” or “Loi sur la fusion, LFus”). As the case may be, this merger may not be implemented for up to 18 months from the closing of the tender offer.*

*Agta record's shareholders should look at section 1.4.5. « *Perspective ou non d'une fusion* » of the offer document for additional information about this perspective of a potential merger.*